
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR XXXI/2022 

z obrad XXXI Sesji Rady Gminy Sejny 
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Protokół Nr XXXI/2022 

z Obrad Sesji Rady Gminy Sejny 

w dniu 28 listopada 2022 roku 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 1100 

Sesja zakończyła się o godz. 1330 

Obrady toczyły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja 17. 

W obradach udział wzięło: 

- 15 radnych zgodnie z listą obecności. /lista obecności w zał./ 

- 28 sołtysów zgodnie z listą obecności. /lista obecności w zał./ 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: 

1. Starosta Powiatu Sejneńskiego   - Plesiewicz  Maciej, 

2. Wicestarosta Powiatu Sejneńskiego  - Baudzis Antoni, 

3. Przewodniczący Rady Powiatu Sejneńskiego - Grzybowski Ryszard, 

4. Członek Zarządu Powiatu Sejneńskiego - Fidrych Lucyna, 

5. Radny Rady Powiatu Sejneńskiego  - Kwaterski Stanisław, 

6. Radny Rady Powiatu Sejneńskiego  - Jastrzębski Stanisław, 

7. Wójt Gminy Giby    - Bagiński Robert, 

8. Radna Rady Gminy Giby    - Andrejczyk Małgorzata,  

9. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krasnowie  - Nowikowska Barbara, 

10. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Poćkunach  - Kuczyńska Beata, 

11. Stowarzyszenie  „Suwalsko - Sejneńska Lokalna Grupa Działania”- Łucznik Grzegorz. 

 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Urzędu Gminy Sejny: 

1. Łostowski Dariusz Adam - Wójt Gminy,  

2. Zdancewicz Ewelina - Zastępca Wójta Gminy, 

3. Wiśniewski Grzegorz - Sekretarz Gminy,  

4. Pawlukiewicz Józef  - Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny,   

5. Lewczuk Jerzy  - Radca Prawny, 

6. Jacewicz Mateusz - referent odpowiadający za sprawy oświaty w Urzędzie Gminy. 

 

Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Sejny.  

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i z działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych szkół z terenu Gminy Sejny za rok szkolny 

2021/2022.  

7. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych Wójtowi 

Gminy Sejny.  

8. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych 

Przewodniczącemu Rady Gminy Sejny. 

9. Informacja w sprawie podatku rolnego na rok podatkowy 2023.   

10. Informacja w sprawie podatku leśnego na rok podatkowy 2023. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie lasów za ochronne, 

b. zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok, 

c. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022- 2036, 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie obrad. 
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Do pkt. 1 

Otwarcie obrad 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Przewodnicząca Rady Gminy Sejny - Pani Anna Pietruszkiewicz 

wypowiadając klauzulę „Otwieram XXXI Sesję Rady Gminy Sejny”. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad.  

Poinformowała Państwa Radnych i sołtysów, że zainteresowani mieszkańcy mogą śledzić przebieg obrad 

za pośrednictwem transmisji video, które prowadzone są online na stronie. 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1580/rada-gminy-sejny.htm  

Sesję protokołowała Bruś Elżbieta. 

 

Do pkt. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady - Pani Anna Pietruszkiewicz  poinformowała wszystkich,  że na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich komisji stałych rady zostały dodane do porządku obrad cztery projekty uchwał, 

następnie odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Sejny.  

4. Wystąpienie zaproszonych gości 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i z działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych szkół z terenu Gminy Sejny za rok szkolny 

2021/2022.  

7. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych Wójtowi 

Gminy Sejny.  

8. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych 

Przewodniczącemu Rady Gminy Sejny. 

9. Informacja w sprawie podatku rolnego na rok podatkowy 2023.   

10. Informacja w sprawie podatku leśnego na rok podatkowy 2023. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie lasów za ochronne, 

b. zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok, 

c. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022- 2036, 

d. upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu przyznawania, wypłacania i określania 

wysokości dodatku dla podmiotów wrażliwych z tytułu wykorzystania niektórych źródeł 

ciepła, 

e. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na dofinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 1164B Sejny-Bubele - Krasnowo -Sankury, 

f. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na dofinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 1165B Krasnowo -Burbiszki – Żegary, 

g. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na dofinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 1166B Gryszkańce- Żegary – Dusznica. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie obrad. 

Państwo Radni przedstawiony porządek obrad przyjęli jednogłośnie. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Sejny 

Przewodnicząca Rady - Pani Anna Pietruszkiewicz przypomniała, że protokół z obrad XXX Sesji Rady 

Gminy Sejny z dnia 30 września 2022 roku był wyłożony do wglądu przed obradami sesji. Poprosiła 

Państwa Radnych o uwagi do protokołu. Państwo Radni do protokołu uwag nie zgłosili. Protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

Wystąpienie zaproszonych gości 

Głos zabrał Wójt Gminy Giby – Pan Bagiński Robert poinformował, że w Gminie Giby w tym roku została 

rozpoczęta duża inwestycja drogowa  w miejscowości Kukle. Zwrócił się do Rady Gminy i Pana Wójta z 

prośbą, aby w budżecie gminy w następnym roku uwzględnić inwestycję polegająca na przebudowie drogi 

o długości pół kilometra, która znajduje się w miejscowości Degucie. Podkreślił, że inwestycja gminy Giby 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1580/rada-gminy-sejny.htm
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to przebudowa odcinka drogi o długości 5 kilometrów. Jest to inwestycja na kwotę ponad 7 milionów 

realizowana w ramach projektu Polskiego  Ładu. Inwestycja ta połączy drogę Gminną Giby z drogą 

krajową. Zaapelował w imieniu własnym, Rady Gminy Giby i mieszkańców Gminy Giby o realizację tego 

odcinka i zwrócił się z prośbą o uwzględnienie tej inwestycji w przyszłym roku. Pan Wójt gminy Giby 

zwrócił się do Państwa Radnych, aby podjęli odpowiednią uchwałę. Wspomniał też o planowanej 

przebudowie drogi krajowej. Na zakończenie swego wystąpienia zaproponował współpracę przy 

przebudowie drogi obok ośrodka w miejscowości Kukle, tak zwana droga na „Młynek”. 

Głos zabrał Wójt Gminy - Pan Dariusz Adam Łostowski poparł wypowiedź swego poprzednika 

poinformował wszystkich, że w tym roku w lutym był złożony wniosek w ramach „Polskiego Ładu” jednak 

nie udało się pozyskać środków. Zapewnił, że w następnym roku gmina ponownie będzie składać wnioski i 

ubiegać  się o środki na przebudowę dróg. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Anna Pietruszkiewicz zapewniła, że Rada Gminy popiera 

wszystkie inwestycje drogowe. Poprosiła o złożenie oficjalnego wniosku w tej sprawie do Rady Gminy 

Sejny. 

Głos zabrała Radna Rady Gminy Giby - Pani Andrejczyk Małgorzata, zaapelowała o współprace  przy 

przebudowie dróg wymienionych przez Pana Wójta Gminy Giby. Podkreśliła, jak ważną rolę odgrywają te 

drogi dla turystów i mieszkańców wsi obu gmin, którzy codziennie muszą nimi jeździć. 

Głos zabrał Starosta Powiatu Sejneńskiego – Pan Plesiewicz Maciej Tomasz wyraził swoje zadowolenie 

dotyczycące  podjęcia uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na 

dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych. Zauważył, że w projekcie budżetu na 2023 rok inwestycje 

te nie zostały ujęte. Przypomniał o spotkaniu, które odbyło się w dniu 20 września 2022 roku, które 

dotyczyło przebudowy dróg powiatowych i na którym padła deklaracja ze strony radnych i Wójta Gminy o 

współfinansowanie przebudowy dróg: 

✓ Sejny-Bubele - Krasnowo -Sankury - odcinek prawie 6 km 

✓ Krasnowo -Burbiszki – Żegary - odcinek 1,5 km 

✓ Sejny- Gryszkańce- Żegary – Dusznica - odcinek 1,5 km 

Zaznaczył, że na spotkaniu starostwo otrzymało zapewnienie, że dofinansowanie na przebudowę dróg 

powiat otrzyma. Wnioski o wsparcie tej inwestycji były składane do gminy w sierpniu, wrześniu i 

październiku, jednak inwestycje te nie zostały ujęte w projekcie budżetu na przyszły rok. 

Na zakończenie swego wystąpienia  Pan Starosta podkreślił, jak ważna jest współpraca między 

samorządami.  

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Anna Pietruszkiewicz poparła wypowiedź Pana Starosty i 

zapewniła, że Rada Gminy popiera wszystkie inwestycje drogowe realizowane przez Starostwo 

Powiatowe, gdyż drogi służą wszystkim mieszkańcom. 

Głos zabrała Fidrych Lucyna - Członek Zarządu Powiatu Sejneńskiego poparła wypowiedź Pana Starosty i 

złożyła podziękowania na ręce Państwa Radnych, że uchwały dotyczące udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Sejneńskiego na dofinansowanie przebudowy dróg znalazły się w dzisiejszym porządku obrad. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i działalności międzysesyjnej 

Głos zabrał Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski złożył sprawozdanie Radzie Gminy Sejny ze 

swojej działalności w okresie międzysesyjnym oraz złożył informację z wykonania uchwał z XXX Obrad 

Sesji Rady Gminy Sejny z dnia 30 września 2022 roku (informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Do pkt. 6 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych szkół z terenu Gminy Sejny za rok szkolny 

2021/2022  

Pan Jacewicz Mateusz - referent odpowiadający za sprawy oświaty w Urzędzie Gminy przedstawił 

Państwu Radnym informację o stanie realizacji zadań oświatowych szkół z terenu Gminy Sejny za rok 

szkolny 2021/2022 (Informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Pani Nowikowska Barbara - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krasnowie poinformowała, że w 

sprawozdaniu nie zgadza się liczba dzieci w Szkole Podstawowej w Krasnowie. 

Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Anna Pietruszkiewicz spytała Panią Dyrektor o stan techniczny 

samochodu, który dowozi dzieci do Szkoły Podstawowej w Krasnowie. 

Pani Nowikowska Barbara - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krasnowie poinformowała, że dzieci są 

dowożone do szkoły samochodem „lublinek”, samochód ten przeszedł badanie techniczne. Stwierdziła  że 

samochód ten na dzień dzisiejszy musi wystarczyć.  
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Radna Raś Joanna przypomniała, że sprawa samochodu poruszana była w marcu tego roku, kiedy wpłynęła 

petycja rodziców, która przez nas została uznana za zasadną.  

Radny Zubowicz Grzegorz zauważył, że samochód jest w złym stanie technicznym. Zaproponował, aby 

przekazać do Krasnowa samochód Iveco. 

Pan Pawlukiewicz Józef - Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny  poinformował, że Iveco jeździ 

swoją trasą. Wyjaśnił jakie trasy pokonują autobusy i samochody dowożące dzieci do szkoły. 

Pani Kuczyńska Beata - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Poćkunach sprostowała sprawozdanie złożone 

przez Pana Mateusza Jacewicz- referenta odpowiadającego za sprawy oświaty w Urzędzie Gminy. 

Poinformowała jaka jest faktyczna ilość uczniów w Szkole Podstawowej w Poćkunach. W dalszej części 

swego wystąpienia poinformowała co wpłynęło na wyniki egzaminów końcowych ósmoklasistów. 

Do pkt. 7 

Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych Wójtowi Gminy 

Sejny 

Głos zabrał Pan Dariusz Adam Łostowski - Wójt Gminy przedstawił informację o wynikach analizy 

oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych Wójtowi Gminy Sejny. Zwrócił uwagę na najczęściej 

powtarzające się błędy w złożonych oświadczeniach majątkowych. /Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/.  

 

Do pkt. 8 

Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych Przewodniczącemu 

Rady Gminy Sejny 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz przedstawiła informację o wynikach 

analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych przez Państwa Radnych. Zwróciła uwagę na 

najczęściej powtarzające się błędy w złożonych oświadczeniach majątkowych. /Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu/.  

 

Do pkt. 9 

Informacja w sprawie podatku rolnego na rok podatkowy 2023 

Pan Dariusz Adam Łostowski Wójt Gminy odczytał komunikat Prezesa GUS z dnia 19 października 2022 

roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na rok podatkowy 2023, w którym ogłasza się, że średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów 

poprzedzający rok podatkowy 2023 wynosi 74,05 zł. za 1 dt.  

Stawka podatku rolnego na 2023 rok została przez Państwa Radnych przyjęta przez aklamację. 

 

Do pkt. 10 

Informacja w sprawie podatku leśnego na rok podatkowy 2023 

Pan Dariusz  Adam Łostowski Wójt Gminy odczytał komunikat Prezesa GUS z dnia 19 października 2022 

roku w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez 

nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2022 r., w którym ogłasza się, że średnia cena sprzedaży drewna, 

obliczana według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2022 r. 

wyniosła 323,18 zł. za 1 m3  

Stawka podatku leśnego na 2023 rok została przez Państwa Radnych przyjęta przez aklamację. 

 

do pkt. 11 lit a 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie lasów za 

ochronne 

Głos zabrała Zdancewicz Ewelina - Zastępca Wójta Gminy przypomniała, że na komisjach Państwu 

Radnym został przedstawiony projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i został zaopiniowany przez komisje 

pozytywnie. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, 

że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. Do 

projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy „jednogłośnie” 

podjęła uchwałę Nr XXXI/239/2022 

w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie lasów za ochronne 

 

 

https://sjp.pwn.pl/korpus/zrodlo/przez-aklamacje;1003,2;13993.html
https://sjp.pwn.pl/korpus/zrodlo/przez-aklamacje;1003,2;13993.html
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do pkt. 11 lit b 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok, 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, 

że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. Do 

projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy przy 11 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXI/240/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok 

 

 

do pkt. 11 lit c 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022- 

2036 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, 

że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. Do 

projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy przy 11 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXI/241/2022 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022- 2036 

 

do pkt. 11 lit d 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Sejnach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu przyznawania, wypłacania i określania 

wysokości dodatku dla podmiotów wrażliwych z tytułu wykorzystania niektórych źródeł ciepła 

Głos zabrał Pan Dariusz Adam Łostowski Wójt Gminy poinformował zebranych, że ustawa z dnia 15 

września 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją 

na rynku paliw przewiduje dodatek dla niektórych podmiotów niebędących gospodarstwami domowymi, 

zwanymi dalej podmiotami wrażliwymi, z tytułu wykorzystania niektórych źródeł ciepła. Do podmiotów 

wrażliwych ustawa zalicza między innymi: podmioty udzielające świadczeń opieki zdrowotnej, jednostki 

organizacyjne pomocy społecznej, jednostki organizacyjne wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej, 

podmioty systemu oświaty, podmioty tworzące system szkolnictwa wyższego, podmioty prowadzące 

żłobki lub kluby dziecięce, kościoły, podmioty prowadzące działalność kulturalną, ochotnicze straże 

pożarne, placówki zapewniające całodobową opiekę osobom niepełnosprawnym, przewlekle chorym lub 

osobom w podeszłym wieku, warsztaty terapii zajęciowej, organizacje pozarządowe, spółdzielnie socjalne. 

Podjęcie przedmiotowej uchwały pozwoli na realizację nowego zadania przez upoważnioną do tego celu 

jednostkę organizacyjną. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, 

że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. Do 

projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy „jednogłośnie” 

podjęła uchwałę Nr XXXI/242/2022 

w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu przyznawania, wypłacania i określania wysokości 

dodatku dla podmiotów wrażliwych z tytułu wykorzystania niektórych źródeł ciepła 

 

 

do pkt. 11 lit e 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1164B Sejny-Bubele - Krasnowo -Sankury 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu uchwały. 

W tym miejscu głos zabrał Radca Prawny Pan Jerzy Lewczuk i stwierdził, że ma wątpliwości do projektu 

uchwały  
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz – przypomniała, że projekt uchwały był 

konsultowany z radcą prawnym i żadnych zastrzeżeń Pan do tej uchwały nie wniósł. 

Radca Prawny Pan Jerzy Lewczuk spytał czy Pani Skarbnik o tej uchwale wie? Czy projekt tej uchwały był 

konsultowany z Panią Skarbnik? W dalszej części swego wystąpienia powiedział, „uważam że takie 

uchwały finansowe powinne być uzgadniane ze skarbnikiem”. 

Przewodnicząca spytała - jaki jest błąd merytoryczny w tej uchwale? 

Radca Prawny Pan Jerzy Lewczuk stwierdził, że zdaża się, że RIO kwestionuje taką uchwałę, jeżeli jest 

podejmowana nie na bieżący rok, tylko na na przyszły rok, a na przyszły rok nie ma jeszcze  uchwalonego 

budżetu. Nie wiem czy można podjąć taką uchwałę nie mając środków w budżecie. Wskazane jest, aby 

jednocześnie z taką uchwałą była dokonana zmiana w budżecie  natomiast w sytuacji, gdy w danym roku 

podejmuje się uchwałę jednocześnie muszą być zapewnione środki w budżecie na ten cel -powiedział 

Radca prawny. 

Radna Raś Joanna spytała czy są formalne przeszkody, aby rada podjęła te uchwały. Poinformowała, że  

Pani Skarbnik nie było ani  na dzisiejszym posiedzeniu komisji, nie ma też na dzisiejszej Sesji Rady Gminy  

Sejny. Spytała, czy istnieją formalne przeszkody, abyśmy nie mogli dzisiaj podjąc tych uchwał? Projekt 

uchwały budżetowej na przyszły rok będzie dopiero omawiany w grudniu. 

Radca Prawny Pan Jerzy Lewczuk wyraził swoje wątpliwości do projektów uchwał i poparł to orzeczeniem 

RIO.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, 

że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. Do 

projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

Pani Przewodnicząca 

  

Rada Gminy przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXI/243/2022 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na dofinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 1164B Sejny-Bubele - Krasnowo -Sankury 

    

do pkt. 11 lit f 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1165B Krasnowo -Burbiszki – Żegary 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, 

że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. Do 

projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXI/244/2022 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na dofinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 1165B Krasnowo -Burbiszki – Żegary 

 

do pkt. 11 lit g 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1166B Gryszkańce- Żegary - Dusznica 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, 

że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. Do 

projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXI/245/2022 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego na dofinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 1166B Gryszkańce- Żegary - Dusznica 
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do pkt. 8 

Wolne wnioski i informacje 

Głos zabrał Starosta Powiatu Sejneńskiego – Pan Plesiewicz Maciej Tomasz podziękował Państwu 

Radnym za podjęcie uchwał.  

Głos zabrał Łucznik Grzegorz - przedstawiciel Stowarzyszenia  „Suwalsko - Sejneńska Lokalna Grupa 

Działania” poinformował o projektach, które były realizowane na terenie naszej gminy. 

Głos zabrał Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski  podziękował za współpracę.  

Głos zabrał Radny Rady Powiatu Sejneńskiego  - Kwaterski Stanisław podziękował Państwu Radnym za 

podjęcie uchwał i powiedział, że liczy na dalszą współpracę. 

Radny Grzegorz Zubowicz  zwrócił uwagę na to, aby wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych 

uczestniczyli w posiedzeniach komisji i Sesjach Rady Gminy. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz – zaapelowała o to, aby informacje z 

gminy sołtysom były przekazywane w szybszy sposób. 

Radna Raś Joanna poparła wypowiedź Przewodniczącej Rady Gminy, poruszyła sprawę wniosków 

eternitowych, które cieszyły się dużym zainteresowaniem ze strony mieszkańców wsi. 

Głos zabrał mieszaniec wsi Kielczany poinformował zebranych, że właśnie wraca z Sądu Rejonowego w 

Sejnach, z rozprawy, na której był oskarżony za sprzedaż krowy przed upływem 7 dni od dnia wycielenia. 

Podkreślił, że czuje się bardzo dotknięty tą sytuacją. Wyjaśnił, że sprzedał zwierzę, już po 7 dniu gdyż 

wycielenie nastąpiło kilka dni wcześniej. Na zakończenie powiedział, że w dniu dzisiejszym zostało 

ukaranych pierwszych 3 rolników, którzy zostali zrównani z ludźmi, którzy znęcają się nad zwierzętami. 

Złożył podziękowanie na ręce Pana Starosty, który zaangażował się w tą sprawę.  

Głos zabrał Starosta Powiatu Sejneńskiego – Pan Plesiewicz Maciej Tomasz poinformował wszystkich, że  

Starostwo Powiatowe, samorządowcy, a także Podlaska Izba Rolnicza napisali pismo w tej sprawie do sądu 

rejonowego, jednak to nie powstrzymało od nałożenia kar rolnikom. Poprosili także o interwencję poselską 

parlamentarzystów z naszego terenu. 

 

do pkt. 9 

Zamknięcie obrad.  

Pani Przewodnicząca Rady podziękowała za przybycie zaproszonym radnym i sołtysom.  

Przewodnicząca Rady zamknęła Sesję wypowiadając formułę „Zamykam XXXI Sesję Rady Gminy Sejny 

w dniu 28 listopada 2022 roku.” 

 

 

 
      Protokółowała:                              PRZEWODNICZĄCY  RADY 

Inspektor ds. kadr i obsługi rady  

                    Anna  Pietruszkiewicz 

        Elżbieta Bruś 


